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Eliška 
Mrázová

Vedli vás k hudbě rodiče, nebo jste si našla 
cestu sama? Na kolik nástrojů vlastně hra-
jete? Jste samouk?
Rodiče jsou velmi důležitou součástí. Odma-
la nás oba s bratrem vedli k hudbě, kreslení 
i tančení. Maminka nás vozila z kroužku do 
kroužku a táta nás opravdu neskutečně 
podporoval a vždy chtěl, ať máme vše co 
potřebujeme k tomu, abychom se mohli po- 
souvat dál. Takže ta podpora byla nesku-
tečná. Hlavně díky tomu jsme oba s bráchou 
hudebníci, kteří hrají na několik hudebních 
nástrojů a skládáme hudbu. Já jsem aktuál-
ně trochu více zabředla v hudební produkci 
a songwritingu, no a brácha aktuálně začal 
se zvukovým mícháním filmů. Nyní pracuje na 
filmu Princezna zakletá v čase 2. 

V roce 2014 jste získala ocenění Objev roku 
v anketě Český slavík Mattoni. Pomohlo vám 
to v následující kariéře?
Určitě pomohlo. Když mi bylo dvacet, najed-
nou se se vším roztrhl pytel a já vystupova-
la každý týden. Dvojáky, občas trojáky. Bylo 
to velmi aktivní období. Ale nakonec v rámci 
života je to jen soška na mé skříňce. Je to 
pěkné a vážím si toho. Ale v širším spektru to 
v tom životě moc velký význam nemá. 

Elis Mraz vlastním jménem Eliška Mrázová 
(*6. srpna 1994) je česká zpěvačka a skla-
datelka. Své debutové album s názvem 
Shubidu vydala v roce 2013. Během své 
pěvecké kariéry zaznamenala řadu úspěchů, 
například 2. místo na mezinárodní soutěži 
Golden Lute či 3. místo v anglicko-americkém 
hudebním žebříčku BEAT 100, zásluhou písně 
Letter to Mom inspirované skutečným do-
pisem z koncentračního tábora.

V SOBOTU 15.10. VYSTOUPÍ ELIS MRAZ NA 
NAROZENINOVÉ OSLAVĚ NAŠEHO NÁKUPNÍHO 
CENTRA. Při této příležitosti nám poskytla 
rozhovor o svých začátcích, hudební tvorbě 
i rodině.

V současnosti žijete v Praze, ale narodila jste 
se v naší krásné Ostravě. Co na našem městě 
milujete? Plánujete se v budoucnosti vrátit?
V Ostravě jsem se narodila a vyrostla. Vždy-
cky bude velmi silnou součástí mě jako člově-
ka a bude mým domovem. Do Prahy jsem se 
odstěhovala za studiem hudebního skladatel-
ství na Ježkově konzervatoři. Není to ale, že 
bych byla ustálená na jednom místě. Neu-
stále pendluji domů a moc ráda se vracím. 
Jestli se jednou úplně přestěhuji zpátky, to 
aktuálně netuším. Snažím se zas tak extrémně 
neplánovat. Ono se stejně velmi trefně říká – 
Bůh se směje, když člověk plánuje. Uvidím kam 
mě ten život zatáhne. A co miluji na Ostravě? 
Jelikož jsem v ní strávila celé dětství, pubertu 
i dospívání - tedy 20 let. Upřímně … posled-
ní dobou když mám možnost, tak chodím po 
všech těch místech, které jsou se mnou sp-
jaté a vzpomínám. Ostrava jsou lidé, jsou to 
zážitky, vzpomínky. No a samozřejmě – rodina. 

…když hvězdy stoupají vzhůru!!! 
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S bratrem Daliborem v dětství.
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V tomtéž roce jste se dostala do semifinále 
soutěže Hlas Česko Slovenska. Šla byste do 
toho znova?
Šla. Poznala jsem tam svého nejlepšího 
kamaráda zpěváka Martina Císara. Tak 
už jen kvůli tomu, protože je pro mě velmi 
důležitou životní oporou a už několikrát mi 
pomohl se dostat z těžkých situací, kterými 
jsem si procházela. Samozřejmě jsem na-
brala zkušenosti, ukázala se širší veřejnosti. 
Rozhodně toho nelituji.

Ve svém mladém věku jste již měla možnost 
spolupracovat se zahraničními umělci a pro-
ducenty. Jak se liší zahraniční muzikantské 
prostředí od českého?
V zahraničí se více spolupracuje. Ale posled-
ní dobou je hezké vidět, že hodně skladatelů, 
kteří také jezdí do zahraničí se snaží tento 
systém i těch Songwriting campů praktikovat 
u nás. Hudební svět je v podstatě všude stejný. 
Jenom ve větším měřítku samozřejmě. Všichni 
chtějí prorazit, složit hit. Ono se to v podstatě 
jinak moc neliší. Je vždycky ale neskutečná 
věc, když můžete skládat s člověkem, který 
vám má co předat. Je to taková škola života, 
jen si učitele vybíráte sami.

Zpíváte především v angličtině. Proč tomu 
tak je?
Asi těžko budu vysvětlovat, že už první skladby 
jsem napsala v angličtině. Vyrostla jsem na 
Michaelu Jacksonovi, Whitney Houston, Mari-
ah Carey. Sestře v akci. Prostě devadesátkové 
dítě. Milovala jsem jejich písně. Když přišlo na 

mé skladby, v tom zpěvu jsem tu angličtinu 
cítila více. Nemá to ale nic společného s tím, 
že bych zavrhovala češtinu ve své hudbě. 
Hledám si k ní cestu. Mám skladby v češtině, 
ale jsou velmi osobní. Trochu sbírám odvahu 
na to je vydat. Nechci na sebe tlačit.

Co vás více naplňuje - zpěv nebo skladatelství? 
A jaké prostředí potřebujete pro své tvoření?
Poslední dobou jsem více skladatelka než 
zpěvačka. Jsem také hudební producent-
ka, tedy skladbu nejen skládám, ale tvořím 
i hudební podklad, který pak posílám až na 
master. Přijde mi, že v Česku je zatím málo 
žen, které hudební produkci dělají. Je to velká 
škoda. Doufám, že se to v budoucích letech 
změní. Aktuálně mě naplňuje vytvářet hudbu 
i hudební produkci pro jiné. Mám své domácí 
studio, takže prostředí je tím docela dané. 
Plánuji jít v příštím roce i na vysokou školu, 
která nemá s hudbou nic společného. Ve sku-
tečnosti jsem ale nejvíc skladeb vždy napsa-
la právě ve škole, tak uvidíme, co to udělá. 

Váš bratr je také muzikant a skladatel. 
Tvoříte společně?
Ano, tvoříme. Ne zas tak často, protože každý 
z nás měl vždy své projekty, a to co jsme 
hudebně dělali bylo vždy diametrálně odlišné. 
Na druhou stranu doufám, že se naše cesty 
budou spojovat čím dál častěji. Už jen z toho 
důvodu, že spolu rádi trávíme čas. Bohužel 
jak nás život každého tahá jiným směrem, 
není tolik času na to ho spolu trávit. 

Co považujete doposud za svůj největší 
úspěch?
Upřímně nevím. Já to moc takto neberu. Je to 
neustálý koloběh nahodilých událostí, které 
na sebe navazují. Ať už byly pozitivní nebo 
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S bratrem Daliborem Mrázem, který je také muzikant.
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